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Als heb je ir voor je naam hebt staan wordt er verwacht dat je 
geen onzin schrijft. 
De fietsbrug en/of de verplaatsing van die bij de Bosrandbrug 
is al een gepasseerd station, zie eerdere berichten hierover. 
Verder is het vergelijk verre van realistisch als je kijkt naar de 
huidige situatie bij de Bosrandbrug. Hoelang is ir H.P. van der 
Lee hier al NIET geweest? 
Twee richtingen op de Sloterbrug lost NIETS op omdat het 
achterliggende Dorp het verkeer niet sneller kwijt kan. 
 
Dus ir H.P. van der Lee wordt wakker of ga Geschiedenis 
studeren. 


